
 

 

Dokumentnavn:  Referat Styremøte HIL Fotball 05.10.2023  

  

Hundvåg Idrettslag 
Type dokument: Referat 1 av 2 

Dato: 05.10.2023 kl. 19:30 
Sted: Klubbhuset 
Deltakere: Christian Østrem (CØ), Eirik Malde (EM), Jan Petter Gottschalksen (JPG), Rita Rønneberg (RR), Siv 
Haukø (SH), Anette Hafsøe (AH), Jesper Immerstein (JI), Jaran Moberg (JM), Kristian Høvring (KH), Odd Helge 
Johannessen (OHJ), Marie Enersgård (ME), Malin Haukø Hanken (MHH), Michael Reeve Moller (MRM), Jon 
Einar Handeland (JEH) 
 

Referat; 

1. Kort info 

a. FFO/Hundvågakademiet/Fotballskoler/Kiwi Bama Cup 

b. Velkommen til Jon Einar Handeland – ny Ungdomsleder 

c. Hjemmeside 

i. Posuva trenger litt input 

1. Fra Fotball: Kort info om avd. Fotball i HIL, FFO/Jentedag, Hundvågakademiet, 

vaske sider 

ii. Link til ny side: *ikke offentlig enda* 

1. Ser du noe som er gammelt eller må endres, gi tilbakemelding til Jaran. 

d. Garderober 

i. Utsatt anbudsfrist til 12. oktober 

2. Dugnad, foreslår å gi medlemmene to alternativer til frivillig dugnad i høst 

i. Dorullsalg 

ii. Fotballskole 

b. Forslaget vedtatt. 

3. A-lag: Sportslig leder (KH) ber om mandat til å gå i nærmere dialog med Buøy IL om samarbeid på 

seniornivå 

a. Argumenter: Samle krefter/ressurser for mer konkurransedyktig a-lag, bedre 

fasiliteter/banesituasjon 

b. Mandat innvilget – klart flertall (1 stemme mot) 

4. Kursing trenere/ledere ref. møte kvalitetsklubb. Gjennomgang med krets viste at det er behov for 

lederkurs for fotballstyret, og trenerkurs generelt og ungdomslag spesielt. 

a. MRM kontakter krets for å få avholdt trenerkurs på klubbhuset 

b. MRM kontakter krets for å få avholdt lederkurs på klubbhuset, fortrinnsvis tidlig desember 

5. Nye treningstider regler/prioriteringer/, samt konflikter trening/kamp 

a. MRM går i dialog med lagene for å kartlegge behov. 

b. Regler/prioriteringer vedtatt i Fotballstyret april 2023 gjelder fortsatt. 

c. Konflikt mellom pågående treninger og lag som kommer til for ny trening eller oppvarming til 

kamp. 

i. JP lager et forslag til skriv med retningslinjer som sendes ut 

6. HIL representanter/ Spond tilganger 

a. Mer kritisk til hvilke meldinger som sendes ut til fotballmedlemmer på Spond. 

i. For å unngå spamming. 

b. Fotballrelaterte meldinger er OK. 

c. Sponsormeldinger er OK dersom det er avtalt med sponsor. 

d. Medlemsfordeler er OK. 

e. Andre aktuelle saker som angår Hundvåg IL generelt bør heller kanaliseres til hjemmeside og 

sosiale medier. 

7. Medlemskap i to klubber. Fotballspiller (barn u/13 år) som trener fotball med 2 klubber 
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a. Medlemsvilkår HIL sier at det ikke er tillatt å delta i kamp/konkurranse for annet idrettslag i 

den/de idrett(er) medlemmet deltar i Hundvåg IL. 

b. Vi oppfordrer våre fotballmedlemmer til også å kun trene fotball med Hundvåg IL. 

8. Hva vi forventer av trenere/lag/foreldre/spillere (breddeavdelingen) 

a. Det har vært noen saker hvor barn ikke har fått deltatt på turnering/kamper. 

b. Unger som ikke får være på turnering 

i. Som lagleder må man ofte melde på lag til turneringer innen en gitt tidsfrist. 

ii. Lagene bør holde intern påmelding åpen lengst mulig, og forsøke å være fleksibel for 

evt. endringer så langt det lar seg gjøre. 

c. Unger som ikke får være på kamper 

i. Alle skal få være med på kamp, og nye spillere som kommer til ila året skal fordeles på 

eksisterende lag (ikke opprette nytt lag med kun nye spillere). 

9. Åpen hall 

a. Tidligere vedtatt at de foreldre som står vakt på Åpen hall tjener penger til nedbetaling av sine 

barns egenandeler/medlemsforpliktelser. Skulle gjelde fra august2023. 

b. Som Åpen Hall-ansvarlig kan ikke AH stå inne for at foreldre får betalt for dette, samtidig som 

trenere står mangfoldige timer på treningsfeltet uten å få noe igjen for det. 

i. Holdningen støttes av resten av styret. 

c. Forslag: Vi beholder eksisterende ordning ved at laget som går fra bredde til ungdom ila. 

skoleåret (12år høst/13 år vår) tjener 20.000 kr til sin lagkasse for å administrere Åpen Hall, 

vaktansvar (dersom gutte-/jentelag deler på oppgaven mottar de 10.000 hver). 

i. Vedtatt. 

d. Vakter til Åpen hall fordeles blant lagene 9-12 år. Antall vakter skal beregnes ut ifra antall 

spillere på laget.  

 

Eventuelt: 

• Ønskelig med fotografering 2024? Fotoexpressen har vært i kontakt for mulig oppdrag. 

o Ja 


